



EU-Egypt Sustainable Food Value Chain conference

ER2FOOD Project is pleased to invite MSMEs and Startups across the Egyptian baking value chain to its sustainability conference in Cairo.

Opening Ceremony

In presence of ministers, representatives of the Delegation of the European Union, ambassadors, the Federation of Egyptian Industries, and the Chamber of Food Industries.

ER2FOOD Support Program

Detailed information will be provided on our technical and financial support program; selection process, energy audit and grants. Applications will be available for interested companies.

Energy and Resource Efficiency Awareness

Panel discussions and interactive training workshops will introduce you to the best practices for a more efficient use of energy and resources as well as circular economy concepts and how to make your company more circular.

Date: 16 June 2022

Duration: 9:00 am - 16:00 pm **Venue:** Grand Nile Tower Hotel





مؤتمر سلسة القيمة الغذائية المستدامة الاتحاد الأوروبي - مصر

يتشرف مشروع ER2FOOD بدعوة الشركات المتوسطة والصغيرة ومتناهية الصغر والشركات الناشئة عبر سلسلة قيمة المخبوزات في مصر الى مؤتمره الأول عن الإستدامة.

كلمة الإفتتاح

بحضور وزراء وسفراء وممثلين عن وفد الاتحاد الأوروبي و اتحاد الصناعات المصرية وغرفة الصناعات الغذائية.

برنامج دعم ER2FOOD

سيتم تقديم معلومات مفصلة عن برنامج الدعم الفني والمالي، عملية الاختيار وفحص الطاقة والمنح. استمارة التقديم ستكون متاحة للشركات المهتمة.

التوعية حول كفاءة استخدام الطاقة والموارد

مناقشات مع خبراء في مجال الأغذية والمخبوزات وورش عمل تفاعلية ستتعرف من خلالها على أفضل الممارسات من أجل استخدام أكثر كفاءة للطاقة والموارد بالإضافة إلى مفاهيم الاقتصاد الدائري وكيفية جعل شركتك أكثر دائرية.

التاريخ: ١٦ يونيو ٢٠٢٢

الميعاد: ٩ ص - ٤ظ

المكان: فندق جراند نايل تاور